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Zápis č. 40/17-20 (241) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 8. září 2020, 14:00 hodin 

(zasedací místnost děkanátu FCH - E517) 

 

 

 

Přítomni: Kalina, Komendová, Krajčovič, Mravec, Palovčík, Pilátová, Pořízka, Sedláček. 
Omluveni:    Obruča, Diviš, Szotkowski, Šimončičová, Němcová 
Hosté:    Hladík, Repková, Veselý, Weiter, Vala. 

Program: 

1. Zahájení zasedání 

2. Informace z vedení FCH VUT v Brně 

3. Různé 

 

AD 1)  

Místopředsedkyně AS FCH VUT přivítala přítomné a zahájila zasedání. Program zasedání byl 
členům AS FCH zaslán; místopředsedkyně o jeho návrhu nechala hlasovat. 
Hlasování: 

 Pro:   8 

 Proti:   0 

 Zdržel se:  0 

Program dnešního, 241. zasedání AS FCH byl schválen tak, jak byl navržen. 

 

Dále místopředsedkyně AS FCH konstatovala, že zápis z minulého zasedání mají všichni 
k dispozici  
a dotázala se, zda jsou nějaké připomínky. Nikdo připomínky ani dotazy neměl, bylo tedy 
přistoupeno k hlasování:  
Hlasování: 

 Pro:   8 

 Proti:   0 

 Zdržel se:  0 

Zápis č. 240 z minulého zasedání byl schválen.  

 

AD 2)  

Místopředsedkyně AS předala slovo děkanovi fakulty, prof. Weiterovi:   

• Děkan očekává zásadní vliv pandemie na výuku. 

• Zmínil, že je třeba vyčkat na zprávy z MŠMT a hygienické stanice. 

• V případě nařízení restrikcí, které by zamezily praktickou výuku v laboratořích, by 
pravděpodobně došlo k posunutí akademického roku. 

• Dá se očekávat omezení počtu studentů na přednáškách, počítá se s realizací výuky 
kombinací distanční a prezenční formy. 

• Děkan zdůraznil, že rozhodnutí č. 10/2020 – preventivní opatření proti šíření 
koronaviru - je stále platné a je třeba se jím řídit. 

• Očekává se, že v současné situaci nebude otevřena zaměstnanecká kantýna pro výdej 
jídla. Studentská jídelna a bufet by za stávající situace měla fungovat. 
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• Děkan informoval, že byl vydán nový časový plán akademického roku 2020/2021, 
který je k dispozici na úřední desce. Zásadní změnou je posunutí termínů pro vypsání 
zadání závěrečných prací. 

• Na úrovni VUT proběhl audit stipendijního řádu. V nejbližší době bude předložena 
novela stipendijního řádu k projednání AS FCH VUT v Brně 

• Byla vydána aktualizace provozního řádu IT oddělení 

o Orientace IT na kybernetickou bezpečnost 

o Byl upgradován server 

o Očekávají se víkendové odstávky síťových disků při plánovaném upgradu  

 

Dr. Sedláček  

• Dr. Sedláček vznesl dotaz ohledně zrušení lokálních administrátorských účtů na 
fakultních počítačích. Upozornil, že bez lokálních administrátorských práv není možné 
provádět instalaci pokročilého softwarového vybavení, realizovat aktualizace, řešit 
servis přístrojů a podobně. Uživatel je tak plně odkázán na služby IT oddělení, což je 
v mnoha případech značně časově náročné. Tato úprava má také značný dopad na 
efektivitu práce v rámci režimu home-office na pracovních laptopech. Dle dr. 
Sedláčka je takto nastavený systém nepřijatelný a o této problematice jednal se 
zástupcem oddělení informačních služeb Igorem Feketem. Dle vyjádření Igora 
Feketeho z IT oddělení se jednalo o systémovou úpravu iniciovanou samotným 
oddělením informačních služeb. Došlo ke smazání lokálních administrátorských účtů. 

• Dr. Sedláček vznesl dotaz, zda existují nějaké možnosti pro uvolnění lokálních 
administrátorských práv. Reaguje děkan: poukazuje na to, že na mnoha počítačích 
nejsou administrátorská práva již delší dobu. Zmínil, že tuto problematiku 
s oddělením IT služeb doposud neřešil a že o této změně nebyl informován. Děkan 
navrhuje otevřít podrobnější diskusi k tomuto tématu. 

• Reaguje doc. Mravec: díky těmto změnám není často možný přístup k datům 
naměřených studenty.  

 

Tajemník fakulty, Ing. Hladík 

• Došlo ke změně v personálním zajištění provozu vrátnice a ostrahy. Nově je provoz 
vrátnice zajišťován zaměstnancem FCH VUT v Brně. V noci objekt zabezpečuje 
zaměstnanec externí firmy. 

• Změna v personálním obsazení ekonomického oddělení. Ing. Večeřová nastoupila na 
pozici místo Ing. Komárkové. Skončila pí. Hampelová a na její místo nastoupila 
Stanislava Pokorná. 

• Tajemník fakulty poukázal na nové vybavení pro telekonferenční hovory v zasedací 
místnosti E220. Dr. Kalina reaguje: Je v konferenční místnosti myš? Ovládání 
touchpadem nefunguje optimálně. Ing. Hladík potvrzuje, že součástí vybavení by myš 
měla být a problémy s ovládacím panelem by mohly být způsobeny vybitými 
bateriemi či příliš velkým odstupem zařízení od bezdrátového přijímače. K tomuto 
tématu se dále vyjádřil Dr. Sedláček: Je možné zavést rezervační systém pro místnost 
E220? Děkan reaguje: Nevýhodou rezervačního systému jsou tzv. rezervace na 
jistotu, kdy by mohlo docházet k virtuálnímu obsazení místnosti, bez jejího využívání. 
Systém rezervace místnosti přes. pí. Pipkovou dle děkana prozatím funguje. 
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Prof. Veselý 

• Prof. Veselý shrnul informace o rekonstrukci. Došlo ke zdržení rekonstrukce díky 
nepřízni počasí, kdy betonové podlahy vysychaly pomaleji, než bylo plánováno i přes 
nasazení vysoušečů. Dále je zdržení způsobeno odstoupením původně vysoutěžené 
stavební firmy od zakázky. Stavební firma, která byla ve výběrovém řízení druhá 
v pořadí, zakázku převzala s tím, že potřebují delší dobu na realizaci, než bylo 
plánováno. Na toto fakulta přistoupila a byla uzavřena smlouva s termínem 30. 9.  
2020 pro konec realizace záměru. V opačném případě by fakulta musela znovu 
vypisovat výběrové řízení a celá rekonstrukce by se významně prodloužila. Prof. 
Veselý zmínil, že v současné době dostala přednost rekonstrukce laboratoří fyzikální 
chemie. Je možné, že dojde k drobnému posunu začátku výuky v některých 
místnostech. Reaguje doc. Mravec: Došlo k protečení vody skrze stropy na některé 
přístroje. Nebyly však zásadně poškozeny. Prof. Veselý uvádí, že tento únik byl 
způsoben přetečením vysoušečů vzduchu.  

 

Dr. Repková 

• Studentská unie pořádá 16.9.2020 přivítání studentů prvního ročníku. 

• Promoce absolventů se budou konat 17. – 18.9.2020 v prostorech FEKT VUT v Brně. 

• Začátek semestru je plánován na 21.9.2020. 

• Imatrikulace je zrušena. Alternativou bude oficiální přivítání studentů prvního ročníku 
v P1. 

Doc. Vala 

• Chystá se setkání vedení fakulty s doktorandy a školiteli doktorských prací. Měla by 
proběhnout diskuse o stavu doktorského studia. Informace o termínu tohoto setkání 
přijde emailem. 

 

AD 3)  

V úvodu bodu různé místopředsedkyně AS FCH informovala, že legislativní komise AS FCH 
VUT v Brně revidovala návrh organizačních pokynů pro volby do AS FCH VUT v Brně na 
funkční období 2020-2023. Revidovaný dokument bude rozeslán členům akademického 
senátu emailem. Návrhy na změny v dokumentu směřovat k předsedkyni legislativní komise 
AS FCH VUT v Brně, Dr. Pilátové. Místopředsedkyně AS FCH také upozornila na zánik členství 
dvou senátorů ze studentské komory AS FCH VUT v Brně. Tento problém bude řešen 
nominací dříve zvolených náhradníků předsedou AS FCH VUT v Brně. 
 
Místopředsedkyně AS FCH otevřela diskuzi.   
 
Dr. Pilátová 
 

• V místnosti F313 došlo k vytopení po prasknutí flexi hadice. V místnosti je vlhko a 
zápach. Voda se pravděpodobně dostala pod stoly i podlahu. Bylo by možné zapůjčit 
vysoušeče? Reaguje prof. Veselý: Vysoušeče se dají zapůjčit. Dále reaguje tajemník 
fakulty: Plánuje se investice do kvalitnějších flexi hadic s delší životností. 

  

 



 
 

4 
 

Závěrem místopředsedkyně AS FCH navrhla termín mimořádného zasedání AS FCH na 22. 9. 
2020 ve 14 hodin. Nikdo ze senátorů neměl vůči tomu návrhu připomínek. Dále poděkovala 
všem za účast a ukončila zasedání. 

 
 
Brno, 8. 9. 2020      
Zapsal: Ing. Jaromír Pořízka, Ph.D.          
 
 
 
............................................                                                   ……………………………………………. 
Kristína Šintajová       Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH     Předsedkyně KAP AS FCH 
  

 
..…….…..…………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


